
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2023.10.24	 18.00-20.15	  Sven Erikssonsvallen


Närvaro:	 	 Michael Flodhag, Peter Karlsson, Christina Appelkvist, Marie 	 	 	
	 	 	 Larsson, Lars Hermansson, Jan-Åke Brorsson  och Bengt Sandell.


Gäster:		 	 Therese Björklund, Håkan Torstensson, Magnus Palm och Tomas 		 	
	 	 	 Appelqvist.


Förhinder:	 	 Anita Pettersson, Eva Kindvall Vinkvist och Maria Erixon

 

1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.05.


2. Dagordning		 Förslag föreligger och godkännes.


3. Gäster  	 	 Presidiet och förvaltningschefen på tekniska kontoret och vägföreningens 	
	 	 	 ordförande besöker mötet.   

	 	 	 Efter en presentation diskuterar mötet olika trafiksäkerhets-,plan- och 	 	
	 	 	 vägfrågor inom bygden samt hur samråd och kommunikation mellan 	 	
	 	 	 ortsrådet och tekniska kontoret kan ske.


4. Laget runt	 	 Kinnarumma -   Oktoberfest förr veckan. Tipspromenader under hösten.   	
	 	 	 Planerar julfest och Lucia i december.


	 	 	 Svaneholm -  Basketplan klar.  Spökpromenad vid halloween 31/10. 


	 	 	 Rydboholm. Styrelsen har haft nytt möte 17/10. Börjar hitta formerna.     	 	
	 	 	 Tomtepromenad 9/12.  


	 	 	 Torget. Lugnt.


	 	 	 Fritidsgården. Bra besökstryck. Strävan är mycket, bra aktivitet. Utnyttjar 	
	 	 	 både simhallen och idrottshallen.


 5. Viskaforsbygdens dag	 Jan-Åke redovisar utfallet (bilaga)

	 	 	 För ortsrådets del blev det 93 142 (budget 90 000). 

	 	 	 Ortsrådet godkänner rapporten och fastställer resultatet.


6. Julmarknaden	 Michael redovisar planeringsläget för årets julmarknad 2/12. 


7. Åtgärdsplan		 Reviderat förslag föreligger. Michael lägger ut detta på mailen. Alla läser 	 	
	 	 	 igenom och svarar. Gemensam genomgång vid nästa möte.


8.  Idrottshall	 	 Michael har mailat Kerstin Hermansson i frågan. Svaret hänvisar till gjorda 	
	 	 	 utredningar + svag budget, att kommande årskullar krymper och att det 	 	
	 	 	 (också) är upp till idrottsföreningarna att driva frågan.

	 	 	 Jan-Åke ställer frågan ”Vad händer nu?” mot bakgrund av att 	 	 	
	 	 	 kommunfullmäktige tagit beslut om strategier för utveckling av 	 	 	
	 	 	 Viskaforsbygden (och andra delar utanför centralorten).

	 	 	 Ortsrådet menar att frågan om idrottshallen bör vägas in i denna diskussion 	
	 	 	 och att en  möjlighet är att bjuda in representanter för staden och 		 	
	 	 	 diskutera detta.

	 	 	 Frågan bordlägges till nästa möte.


9. Ansökan, Vbytes	 Vbytes genomförde i februari ett LAN. De ansöker nu om bidrag om 

	 	 	 2 000 kronor för detta.

	 	 	 Ortsrådet beslutar bifalla ansökan i efterhand.




10. Kassörens rapport. Jan-Åke redovisar balans- och resultatrapporter per 2023.10.31 enligt 	 	
	 	 	 bilagor.

	 	 	 Rapporterna läggs med godkännande till handlingarna.

 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	
11. Övrigt	 	 Inget övrigt förekommer.


12. Nästa möte 	 Kommande möte 5/12 kl. 18.00 på Kvarnvägen 5.


13. Avslutanden	 Mötet avslutas 20.20.


Svaneholm 23.10.24


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag



